
 

8a Acta de la Junta de Veïnes i Veïns de Cabrianes. 

 
 

ACTA núm. 8 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del 
Poble de Cabrianes, que va tenir lloc a la 1a convocatòria el dia 29 d’agost de 2023, 
al local de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 
 

Presidenta 
.- Sra. Neus Solà 

 
Vocals  

.- Sra. Ceci Estrada (ERC) 
.- Sra. Montse Matamala (ERC) 

.- Sr. Andreu Picañol (ERC) 
 

Excusa la seva presència el Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 
 

Assisteixen també, el Sr. Guillem Quintana, Alcalde Pedani, qui alhora és vocal de la 
nova Junta i la Sra. Glòria Gener, Presidenta de l’AAVV de Cabrianes. 
 

Secretària: 
Núria Creus  

 
 
 
A Cabrianes, essent el dia 29 d’agost de 2023, a les 20:00 hores, es van reunir a la 
Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència 
de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria 
dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant 
com a secretària la Sra. Núria Creus, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a 
la qual han estat convocats reglamentàriament. 
 
Obre la sessió la Sra. Neus Solà, Presidenta. 
 
Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a 
l’ordre del dia, i s’adopten els següents: 
 
 

 
ACORDS 

 
1. Ratificació de l’acte anterior 

Es fa lectura de l’acta núm. 6 corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, celebrada el passat 3 de juliol  de 2023, al 
no introduir-se esmenes, s’aprova per unanimitat dels assistents. 



 

S’acorda fer lectura i si s’escau fer votació de l’acta n.7 corresponent a la sessió 
extraordinària celebrada el 18 de juliol en la propera sessió que es celebri. 

 
2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions: 

 
- Bosses orgàniques consorci 

 
La Sra. Neus Solà informa del contingut de la reunió celebrada per l’Alcalde de 
Sallent amb el Consorci de Residus amb la finalitat de tractar aquest assumpte. No 
és possible instal·lar màquines expenedores de bosses orgàniques a Cabrianes. 

 
3. Nous temes: 

 
- Manteniment pati de l’escola 

 
El Sr. Andreu Picañol recorda la problemàtica que es dona cada any; queixes per 
brutícia al pati de l’escola abans de l’inici del curs escolar. En relació aquest 
assumpte, es planteja a l’Ajuntament la prestació d’un servei de neteja 
extraordinària. 
 
El mateix membre de l’OTP també informa sobre la necessitat de procedir a tallar 
determinades branques dels arbres que suposen un perill. El Sr. Guillem Quintana 
exposa que va tractar aquest assumpte amb el Sr. Marc Prat, regidor de 
l’Ajuntament de Sallent. El regidor informa que aquesta qüestió normalment es 
delega als bombers voluntaris, però ara estan en vaga.  
 
Quan finalitzi la vaga, se’ls ho demanarà. 

 
Seguidament, a raó del primer tema, es debat sobre la possibilitat de tancar una 
part del pati de l’escola per a que aquesta es destini exclusivament a l’escola i deixi 
de ser compartit. 
 
El Sr. Andreu Picañol exposa que la cantonada que hi ha a l’escola. Ubicada entre la 
carretera i la Plaça de la Vinya representa un perill pels nens. La Sra. Neus Solà 
informa que l’arquitecta tècnica municipal ja va venir a veure-ho. Es va concloure 
que el seu arranjament requeria una intervenció molt més completa. Es plantejarà 
de nou. 
 

- Parc infantil 
 
El Sr. Guillem Quintana exposa que la idea principal (instal·lar equips de cal·listènia) 
resulta massa car. En conseqüència, tots els membres de l’OTP, són partidaris 



 

d’instal·lar un parc infantil. Es planteja la possibilitat de demanar a l’àrea 
d’urbanisme i a l’AFA de l’escola la seva col·laboració econòmica. 
 
L’Alcalde pedani també planteja parlar amb Benito Urban. 
 

 
- Calendari de l’agutzil 

 
S’acorda que aquest assumpte es tracti en la propera reunió; quan hi hagi el Sr. 
Benjamí Oller. 
 
No obstant, la raó de ser d’aquest punt de l’ordre del dia és la necessària 
organització dels treballs i així poder establir un ordre de prioritats de les seves 
intervencions. 
 

- Festes d’estiu 
 

L’Alcalde pedani informa que el programa ja està fet. El programa definitiu serà 
facilitat properament. 
 

- Trobades de delegats d’OTP i tècnics de l’Ajuntament 
 
Al setembre – La sra. Montse Matamala amb el sr. Albert Vilajoana (serveis 
econòmics) 
 

- Preparatius de l’Assemblea 
 
S’acorda tractar aquest punt de l’ordre del dia en la propera reunió. 
 

- Consultes i queixes de veïns i veïnes 
 

Voral C-25 te la  tanca en mal estat. Atès que la competència és de carreteres, 
s’acorda que els serveis tècnics tramitin el requeriment pertinent. 
 
4. Temes a tractar en futures reunions 
No es van fer aportacions a aquest punt. 
 
5. Assumptes sobrevinguts 
 
Es  proposa arranjar la pendent el talús que hi ha entre el camp de futbol i el cr. 
Ginesta, una proposta seria posar pedra d’escullera per mantenir els marges, i 
deixar tota la zona més segura i més amable, així com per plantar arbres. S’acorda 



 

demanar un pressupost a Cunetas Hormigón i estudiar per incloure-ho a les 
inversions que es duran a terme el 2024. 
 
El Sr. Guillem Quintana informa que s’han instal·lat dos llums (LED) al pati de 
l’escola. 

La Sra. Montse Matamala planteja la possibilitat de construir unes escales que 
vagin des de l’aparcament del C/ Sant Ramon al C/ Ginesta, per raons de 
seguretat. Se’n donarà trasllat als serveis tècnics municipals per a que ho estudiïn. 
 
El mateix membre de l’OTP recalca la necessitat d’instal·lar una tanca amaga-
contenidors per als que hi ha a l’esplanada de l’inici del C/ Sant Ramon, ja que es 
desplacen. La presidenta en donarà trasllat al Sr. Miquel Estruch. 
 
S’acorda el canvi de data per la trobada del mes de setembre essent el dijous 28. 
 
 
8. Precs i preguntes 
 
No n’hi ha. 
 
I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta 
quan són les 22:00 i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


